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The aim of the master's thesis research is to summarize the current situation of 

the international currency market, to analyze the problems existing in the international 

currency market, and to put forward suggestions on the future reform direction and 

steady development of the international monetary system. 

The relevance of the master's thesis is that we want to promote a more robust, 

fair and open international monetary system. The current monetary system is an 

unequal monetary system dominated by developed countries and represents the 

interests of developed countries. The international financial market is naturally 

unstable. In today's increasingly globalized economy, we need a more prudent 

monetary system to jointly stabilize the international financial market. 

The object of study is international currency market. 

The subject of the research is the system of economic relations of the 

international currency market. 

Scientific novelty of the study: the theoretical and methodological aspects of the 

international money market are studied in the thesis; proposals for the development of 

the international monetary system are made, taking into account the law of the 

development of the international monetary market, which will undoubtedly play an 

important role in the development of the international currency in the future. 

The area of possible practical application of work research are international 

trade, international currency valuation, foreign exchange reserves. 

The master's thesis is an independent research. 

Магистерская диссертация: 66 с., 5 рис., 2 табл., 64 источника 
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М Е Ж Д У Н А Р О Д Н Ы Й ВАЛЮТНЫЙ РЫНОК, МЕЖДУНАРОДНАЯ 

ВАЛЮТНАЯ СИСТЕМА, КОНВЕРТИРУЕМАЯ ИНОСТРАННАЯ ВАЛЮТА, 

МЕЖДУНАРОДНАЯ ТОРГОВЛЯ, ВАЛЮТНЫЕ РЕЗЕРВЫ 

 

Целью диссертационного исследования является изучение текущей ситуа 

ции на международном валютном рынке, анализ проблем, существующих на ме 

ждународном валютном рынке, выдвижение предложений по дальнейшему нап 

равлению реформ и устойчивому развитию международной валютной системы.  

Актуальность магистерской диссертации обусловлена созданием более пр 

очной и открытой международной валютной системы. Нынешняя валютная сис 

тема представляет собой сложную неравновесную систему, в которой доминир 

уют развитые страны и которая представляет их интересы. Международный фи 

нансовый рынок, в настоящее время, нестабилен. В современных условиях глоб 

ализации экономики необходима более гибкая валютная система с целью совме 

стной стабилизации международного финансового рынка. 

Объектом исследования в магистерской диссертации выступает междунар 

одный валютный рынок. 

Предметом исследования выступает система экономических отношений м 

еждународного валютного рынка. 

Научная новизна исследования: в работе исследованы 

теоретикометодологические аспекты международного валютного рынка; 

преведены пред ложения развития международной валютной системы с учетом 

закона развития международного валютного рынка, что, несомненно, сыграет 

важную роль в ра звитии международной валюты в будущем. 

Областью возможного практического применения исследований работы я 

вляются международная торговля, оценка международных валют, валютные рез 

ервы. 

Магистерская диссертация является самостоятельно выполненным исслед 

ованием. 


